東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 018/20-21 上課時間表修訂安排

敬啟者:

本學年上學期統一測驗及考試將至,為加強各級同學之學習效能,現安排由十月十九日(星期一)起修訂全日上課時間表(下稱"新時間表"),每天下午之網上課堂將調整至上半天內完成,直至另行通知為止。有關安排詳列如下:

年級	新時間表開始日期	上課時間	放學時間
中一至中六級	2020年10月19日(一)	上午 8:10	下午 1:45

備註:

- 1. 新時間表之安排詳見附件一。
- 由於放學時間延遲至下午1:45,提醒同學應在回校前進食早餐,並自備足夠的輕食及清水或於食物 部購買小食及樽装水。
- 3. 中四至中六級M1依時間表上課,即下午3:30-4:40。
- 4. 由十月二十六日起,如學生因行為問題或欠交功課等,將安排翌日留堂,有關安排詳見附件二。
- 5. 由於上課時間表有變,原訂於十月二十三日(星期五)進行之「中一家長晚會」將<u>不會</u>安排學生於現場參與,所有中一級同學將於下午1:45放學。而「家長講座」、「家長晚會」及「與班主任會面」環節則維持不變,敬請中一級家長留意。
- 6. 所有同學於放學後應盡快回家,避免在街上流連,減低受感染風險。

請於十月十九日(星期一)填妥電子通告或將已填妥之回條逕交班主任,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與班主任聯絡。

此致

二零二零年

月

H

貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長

	★ 馬振玉 ★ 紀念中學 Memorial College	(陳妙霞) 謹啟
二零二零年十月十六日		
	東華三院馬振玉紀念中學 <u>行政通告 018/20-21</u> 上課時間表修訂安排	班號:
敬覆者: 本人為 班學生		,並會予以合作。
此覆 東華三院馬振玉紀念中學		
	家長簽署	<u> </u>
	家長姓 名	; ;

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Administration Circular 018/20-21 Arrangement for the Revised Timetable

16th October 2020

Dear Parents

The First Term Uniform Test and Examination are approaching, in order to strength the effectiveness of students' learning, the school will adopt a new timetable, starting from 19th October 2020 (Monday), in which all the afternoon sessions will be compacted to the morning sessions until further notice. The details of the revised timetable are as follows:

Forms	Date of adopting the new timetable	School hours
S1 – S6	19 th October 2020 (Monday)	8:10am – 1:45pm

Remarks:

- 1. For the details of the new timetable, please refer to appendix 1.
- 2. Due to the postponement of school hours, please remind your child to have breakfast before going to school, and prepare enough snacks and drink.
- 3. S4 to S6 students should attend the M1 lessons from 3:30pm to 4:40pm accordingly.
- 4. Starting from 26th October 2020, if students have any behavioural problems or fail to submit their homework, they are required to have detention on the next day. For details, please refer to appendix 2.
- 5. Due to the new arrangement of the timetable, S1 students are not required to stay for the S1 Parents' Night scheduled on 23rd October 2020 (Friday), and they can leave the school at 1:45pm. While the sessions of Parents' Talk, Parents' Night and Meeting the Class Teachers will remain unchanged.
- 6. Students should go home as soon as possible to avoid the spread of viruses.

Please kindly sign the e-reply slip or return the signed reply slip to the class teacher on 19th October 2020 (Monday). Please feel free to contact the class teacher on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.

東華三院馬振玉紀念中學 全日上課時間表

(19/10/2020 起)

	時間	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
	08:10 - 08:25	早會	班務時段	早會	班務時段	早會
1	08:25- 08:55					
2	08:55 - 09:25					
3	09:25- 09:55					
	09:55 – 10:10			小息		
4	10:10 - 10:40					
5	10:40 – 11: 10					
	11:10 – 11:20			小息		
6	11:20 – 11:50					
7	11:50 – 12:20					
	12:20 – 12:35			小息		
8	12:35–13:05					
9	13:05 – 13:35				週會	
	13:35 – 13:45			班主任節		

^{*} 班本上課時間表將維持不變。

附件二

各級留堂安排

學生如有違規行為或欠交功課等問題,學校將安排違規同學翌日留堂,有關安排詳列如下:

年級	開始留堂日期	時間	備註
中一至中六級	十月二十六日 (星期一)	下午 2:15 - 3:15	 ● 留堂名單將於每天下午 1:30 透過 eClass Parent App 向家長發放。 ● 學生於翌日下午 1:45-2:15 須留在有蓋操場進行 午膳 (午膳由學生自行預備)。 ● 同學如有恒常違規記錄,按每個記名留堂半小時,上限為一小時。 ● 而欠交功課之同學須於奮進閣留堂一小時。 ● 逃留堂學生會被記缺點一次。